

Title (en)

ARRANGEMENT FOR PRACTISING GOLF SWINGS.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM TRAINIEREN VON GOLFSCHLÄGEN.

Title (fr)

AGENCEMENT PERMETTANT DE FAIRE DES SWINGS DE GOLF.

Publication

**EP 0394345 A1 19901031 (EN)**

Application

**EP 89901622 A 19881222**

Priority

- GB 8815571 A 19880630
- SE 8700625 W 19871222

Abstract (en)

[origin: WO8905677A2] Arrangement for practising golf swings and thus the accuracy of aim when a golf ball is struck, wherein clubs occurring within the game of golf such as irons, woods and so-called hollow irons are used for striking a ball, comprises an extended, substantially horizontal belt (24), a target area (14) substantially perpendicular thereto arranged on one of its opposite short sides, at least one striking area (1), screening elements (20, 22) which surround at least the belt and means (34) for indicating contact with the target by a struck golf ball.

Abstract (fr)

Agencement permettant de s'entraîner au swing de golf et d'améliorer la précision des coups lorsque l'on frappe la balle, en utilisant des clubs tels que les fers, les bois et les fers creux pour frapper une balle. Ledit agencement comprend une ceinture étendue sensiblement horizontale (24), une zone cible (14) sensiblement perpendiculaire à ladite ceinture et agencée sur un de ses côtés courts opposés, au moins une aire de frappe (1), des bâches et/ou des filets (20, 22) entourant au moins la ceinture, ainsi qu'un dispositif (34) indiquant qu'une balle de golf frappée a touché ladite cible.

IPC 1-7

**A63B 63/00**

IPC 8 full level

**A63B 63/00** (2006.01); **A63B 69/36** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A63B 63/00** (2013.01); **A63B 69/3694** (2013.01); **A63B 2024/004** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8905677A2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8905677 A2 19890629; WO 8905677 A3 19890713;** AU 3032389 A 19890719; EP 0394345 A1 19901031; GB 8815571 D0 19880803;  
JP H04506755 A 19921126

DOCDB simple family (application)

**GB 8801144 W 19881222;** AU 3032389 A 19891222; EP 89901622 A 19881222; GB 8815571 A 19880630; JP 50152189 A 19881222